
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Datum :  3 februari 2020 
Onderwerp :  problemen met WKO-systeem in Weideveld 

Fractie :  ChristenUnie en D66 

 

Schriftelijke vragen ex art. 37 RvO gemeenteraad 

Geacht college, 

 
Aanleiding: De gemeenteraad is via Rib nr. 24 (april 2019) en nr. 43 (mei 2019) op de 
hoogte gehouden van de vorderingen m.b.t. de WKO problematiek in de wijk Weideveld. In Rib 
nr. 43 (pagina 1) spreekt het college over de: “toezegging die wij bewoners en uw raad 
hebben gedaan om -samen met alle betrokkenen- dit WKO systeem bedrijfszeker en toekomst 
bestendig voor de bewoners/gebruikers te laten functioneren”. In Rib nr. 43 is verder alleen op 
het juridische onderdeel ingegaan. 
 Op 20 december 2019 ontvingen de raadsleden een klachtenbrief van een bewoner. Wij 
nemen aan dat de formele klachtenprocedure wordt gevolgd, en begrijpen dat daar tijd voor 
nodig is. 
 
Helaas bereiken ons berichten dat in de eerste maand van dit nieuwe jaar zich aanhoudende 
problemen voordoen: er zijn verroeste koppelingen bij de heetwater-afsluiter bij meerdere 
drukgroepen geconstateerd, diverse lekkages, storingen, en gedurende langere tijd levering 
van lauw water en daarmee een vergroot risico op legionella (de temperatuur is onder de 60 
graden Celsius). 
 
Gezien bovenstaande en de ernst van genoemde problemen stellen de fracties van de 
ChristenUnie en D66 de volgende vragen aan het college:  
 

 Is het college op de hoogte van de voortdurende problemen in Weideveld? 
 Volgens punt 27 uit  Rib 43 (pagina 8) dient door het energiebedrijf “het onderhoud 

zowel preventief als correctief plaats te vinden.” “De gemeente kan Eteck derhalve 

aanspreken op haar verplichting tot deugdelijk onderhoud en beheer van de 

energievoorziening indien Eteck daaraan niet zou voldoen”. Zijn bovengenoemde 
storingen en problemen aanleiding voor de gemeente om Eteck hierop aan te spreken? 

(zie ook in Rib nr .43 punt 29) 

 De bewoners uit deze “voorbeeldwijk” ervaren onvoldoende steun vanuit de gemeente: 

de bewoners kunnen niet overstappen naar een andere leverancier. Bewoners zijn geen 

mede-eigenaar van het systeem (collegebesluit 22 april 2008). De algemene 
voorwaarden worden slechter, de leverancier voert prijsstijgingen door (incl. voor de 

sociale woningen) en leveringsspecificaties worden aangepast. Kan het college 

aangeven wat de gemeente voor deze bewoners kan betekenen? 

 Volgens onze fracties is het aangekondigde standpunt van het college( pagina 2 Rib 
nr.24) ten aanzien van de verschillende toekomstige scenario’s ten aanzien van het 

beheer en de exploitatie van het systeem, nog niet met de raad gedeeld. Kan het 

college een update geven over de huidige stand van zaken m.b.t. de genoemde punten 

in Rib nr. 24? 
 Is het college op de hoogte van het op 22 januari 2020 uitgebrachte rapport “Voortgang 

& Leerervaringen 27 proeftuinen aardgasvrije wijken”? 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 

 
Namens de fractie van de ChristenUnie, 

Els Oliwkiewicz-Borsboom 

 
Namens de fractie van D66, 

Elly de Vries 

 


